
Rozmowa o Łodzi filmowej - zapis
Jaki jest wizerunek Łodzi w filmach? Co z niego wynika dla miasta? Co należałoby zrobić, żeby
filmowość Łodzi przekształcić w silną markę? O tym rozmawialiśmy 8 kwietnia 2015 roku  na
antenie Radia Łódź. Gośćmi programu przygotowanego we współpracy z „Kalejdoskopem” byli:
Natasza Korczarowska, filmoznawca z Uniwersytetu Łódzkiego, Monika Głowacka, szefowa Łódź
Film Commission oraz Dominika Kawczyńska, autorka książki „Łódź, k...! Szkic do portretu filmowej
Łodzi”. W trakcie audycji prowadzący połączyli się telefonicznie z Piotrem Szczepańskim, reżyserem
filmu „Aleja Gówniarzy”. Usłyszeliśmy również wypowiedź Grzegorza Królikiewicza, autora filmu
„Sąsiady".

 

To kolejny program z cyklu Radiowy Kalejdoskop Kultury. Punktem wyjścia do dyskusji jest
zamieszczony w kwietniowym „Kalejdoskopie” tekst Bogdana Sobieszka „O filmowości Łodzi
filmowej”.
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